
JEGYZŐKÖNYV 

 

Készült: 2025. május 14-én , 16.00-17.00 óra között, 1134 Budapest, Dózsa György út 53. szám alatti, 

Budapesti Honvéd Sportegyesület fő épületében található konferencia termében a Honvéd Aurora 

Sportegyesület 2025. évi beszámoló küldöttközgyűlésén elhangzottak lényegi történéséről. 

 

Jelen vannak: A csatolt jelenléti íven szereplő személyek (Szavazati joggal: 18 fő,tanácskozási joggal 

megjelent: 1 fő). A Jelenléti ív 1. számú mellékletként csatolva a jegyzőkönyvhöz. 

 

A küldöttközgyűlést az egyesület társadalmi elnöke, Farkas László nyitotta meg, majd a jelenléti ív 

alapján megállapítást nyert, hogy a 320 fő tagságot 32 fő küldött képviseli, amlyből jelen van 18 fő, 

ezért az összehívott küldöttközgyűlés határozatképes. 

 

Ezt követően a küldöttközgyűlés az alábbi határozatot hozta: 

 

1/2025.(V.14.) számú  HASE Küldöttközgyűlési határozat 

 

A Honvéd Aurora Sportegyesület küldöttközgyűlése 18 igen, 0  nem és  0 tartózkodás szavazattal 

megválasztotta levezető elnöknek: Marti Györgyöt, jegyzőkönyvvezetőnek: Vismeg Katalint, 

jegyzőkönyv hitelesítőnek:  Lukács Lászlót és Bajdik Jánost 

 

Levezető elnök, Marti György is köszöntötte a küldöttközgyűlést és mielőtt rátért volna a 

meghívóban szereplő napirendi pontok előterjesztésére  Szent- Andrássy Márk az Ütős 

Szakosztály szakosztályvezetője napirend kiegészítést kért a Pickleball Szövetségbe történő 

belépés tárgyában. 

 

Levezető elnök kérte a küldöttközgyűlés jóváhagyását a napirend kiegészítésre, amit a küldöttek 

18 igen, 0 nem és tartózkodás mellett egyhangúlag elfogadtak, majd a levezető elnök elmondta, hogy a 

meghívóban szereplő 8. egyebek napirendi pont helyébe  a Pickleball Szövetségbe történő belépés 

kerül és a 9. pont lesz az Egyebek napirend, amit a Küldöttgyűlés egyhangúlag elgfogadott és az 

alábbi határozat született a tárgyban: 

 

2/2025.(V.14.) számú  HASE Küldöttközgyűlési határozat 

 

A Honvéd Aurora Sportegyesület küldöttközgyűlése 18 igen, 0  nem és  0 tartózkodás szavazattal 

elfogadta a küldöttközgyűlés alábbi napirednjét: 1. Megnyitó (Marti György HASE ügyvezető 

elnök), 2. Levezető elnök, jegyzőkönyvvezető és a jegyzőkönyv hitelesítők megválasztása, 3. 2024. évi 

szakmai- és pénzügyi beszámoló, Küldöttközgyűlés határozathozatala (Farkas László HASE 

társadalmi elnök), 4. PK-1042-es közhasznúsági jelentés, Küldöttközgyűlés határozathozatala 

(Farkas  László HASE társadalmi elnök), 5. Felügyelő Bizottság jelentése, Küldöttközgyűlés 

határozathozatala (Nagy László Gerő  Felügyelő Bizottság elnöke), 6. 2025. évi tagdíj 

megállapítása, Küldöttközgyűlés határozathozatala (Marti György HASE ügyvezető elnök), 7. 2025. 

évi szakmai- és pénzügyi tervek ismertetése, Küldöttközgyűlés határozathozatala (Farkas László 

HASE társadalmi elnök), 8. Pickleball Szövetségbe történő belépés, 9. Egyebek 

 

3. napirendi pont  
A levezető elnök felkérte az egyesület elnökét, hogy  terjessze elő a 2024. évi szakmai- és pénzügyi 

beszámolót a  Küldöttközgyűlés részére. 

Farkas László a 2024. évi szakmai, és pénzügyi beszámolót kivetítve és szóban kiegészítve 

terjesztette elő. A beszámoló csatolva a jelen jegyzőkönyvhöz. 

 

Levezető elnök megköszönte az előterjesztést és hozzászólása adott lehetőséget majd annak 

hiányában szavazásra terjeszette elő a 2024. évi pénzügyi és szakmai beszámolót, amit 18 igen, 0 nem 

és 0 tartózkodás mellett elfogadott  Küldöttközgyűlés és az alábbi határozatot hozta: 

  



3/2025.(V.14.) számú  HASE Küldöttközgyűlési határozat 

 

A Honvéd Aurora Sportegyesület küldöttközgyűlése 18 igen, 0  nem és  0 tartózkodás szavazattal 

akként határozott, hogy  elfogadja  a HASE 2024. évi szakmai- és pénzügyi  beszámolót. 

 

4. napirendi pont 

 

Marti György kérte a HASE társadalmi elnökét, hogy a 4. napirendi pontban ismertesse a PK 

1042-es közhasznúsági melléklet eredményét. 

 

Az elnök elmondta, hogy a közhasznúsgi melléklet a főkönyvi kivonat alapján elkészített 

dokumentum, amit a könyvelő végez. A szóban előterjesztett beszámolót kivetítette a küldöttek 

részére, de a jelentésből kiemelte, hogy  Vezető tisztségviselő részére nem történt személyi jellegű 

kifizetés, továűbbá a HASE a 2024. évi gazdálkodása alapján a PK 1042-es melléklet értelmében 

erőforrás ellátottság mutatói közül egynek,  társadalmi támogatottság mutatói közül kettőnek felelt 

meg. Ez alapaján az egyesület megfelel a közhasznúsági feltételeknek. A PK 1042-es melléklet a jelen 

jegyzőkönyv elválaszthatatlan része, ami elektronikus formában letétbe helyezésre kerül a bíróságon. 

 

Levezető elnök megköszönte az előterjesztést és hozzászólása adott lehetőséget majd annak 

hiányában szavazásra terjeszette elő a 2024. évi közhasznúsági mellékletet (PK 1042), amit 18 igen, 0 

nem és 0 tartózkodás mellett elfogadott  Küldöttközgyűlés és az alábbi határozatot hozta: 

 

4/2025.(V.14.) számú  HASE Küldöttközgyűlési határozat 

 

A Honvéd Aurora Sportegyesület küldöttközgyűlése 18 igen, 0  nem és  0 tartózkodás szavazattal 

akként határozott, hogy  elfogadja  a HASE 2024. évi közhasznúsági mellékletet (Pk 1042). 

 

5. napirendi pont 

 

A levezető elnök felkérte a HASE Felügyelő Bizottság (FB) elnökét, hogy  terjessze elő az FB  

2024. évi jelentését. 

 

Nagy László Gerő FB elnök az írásban benyújtott és a jelen jegyzőkönyvhöz csatolt jelentést 

ismertette a Küldöttközgyűlés előtt. 

 

Levezető elnök megköszönte az FB elnök jelentését  és hozzászólása adott lehetőséget majd annak 

hiányában szavazásra terjeszette elő a 2024. évi FB jelentést, amit 18 igen, 0 nem és 0 tartózkodás 

mellett elfogadott  Küldöttközgyűlés és az alábbi határozatot hozta: 

 

5/2025.(V.14.) számú  HASE Küldöttközgyűlési határozat 

 

A Honvéd Aurora Sportegyesület küldöttközgyűlése 18 igen, 0  nem és  0 tartózkodás szavazattal 

akként határozott, hogy  elfogadja  a HASE  Felügyelő Bizottság 2024. évi jelentését. 

 

6. napirendi pont 

 

Marti György, mint levezető elnök maga terjesztette elő a 6. napirendi pontban a HASE 2025. 

évi szakosztályok tagdíj javaslatát a Küldöttközgyűlés részére az alábbiak szerint: 

 

Gyorstollaslabda Szakosztály: 5000.-Ft/fő/év, Katonafutók Szakosztály: 10.000.-Ft/fő/év, Kispályás 

labdarúgó Szakosztály: 14 000.- Ft/fő/év, Közelharc-kézitusa Szakosztály: 4000.- Ft/fő/év, 

Motorcsónak Szakosztály: 12 000.- Ft/fő/év, (nyugdíjas: 7000.- Ft/év), Tenisz Szakosztály: 12 000.- 

Ft/fő/év, Természetbarát Szakosztály: 3000.- Ft/fő/év, Tollaslabda Szakosztály: 7000.- Ft/fő/év, 

Túraevezős Szakosztály: 10 000.- Ft/fő/év, Sakk Szakosztály: 12. 000.-Ft/fő/év, Darts 

Szakosztály:12.000.-Ft/fő/év, Ütős Szakosztáky: 7000.-Ft/fő/év. 



 

Levezető elnök hozzászólása adott lehetőséget, amely során Farkas László társadalmi elnök 

felhívta a küldöttek figyelmét, hogy 2025-ben az egyesület pénzeszköze  várhatóan - 2.105.000.-Ft-

al csökkeni fog,  ha nem változtat a tagság (küldöttek) az éves tagdíjak összegén. Az évtizedek óta 

alacsonyan tartott egyesületi éves tagdíj bevétel nem tartható fenn sokáig. Az utóbbi években 

végbement inflációs hatások miatt jelentős mértékű áremelkedés történt minden területen, ami jelentős 

mértékben érinti az egyesület működését, majd megnevezett több kiadási tételet  (díjak, sportanyag, 

szolgáltatási árak : posta, bank, nevezési- és bérleti díjak stb.), amit nem tud kigazdálkodni az 

egyesület ilyen alacsony tagsági díj bevételek mellet, ezért az egyesület lassan (3-4 év alatt)  feléli 

pénzügyi tartalékát.  

 

Marti György ügyvezető elnök javasolta, hogy az előterjesztett  2025. évi tagdíjakon már ne 

változtasson a Küldöttközgyűlés. Helyette azt javasolta, hogy a 2026. évi tagdíjakat legalább 30, vagy  

50%-al emelje meg minden szakosztály. Nem mintha  a javasolt tagdíj emelés jelentősen befolyásolná 

az egyesület éves tagdíj bevételét, de legalább a központi 2000-2000.-Ft-os szakosztályi egyesületi 

hozzájárulásra is maradna pénz, mert 2024-ben az áremelkedések miatt több szakosztály nem tudta 

kigazdálkodni a közösbe történő befizetést. 

 

A Küldöttközgyűlés egyetértett az ügyvezető elnök javaslatával, ezért a Levzető elnök lezárta a 

hozzászólásokat és szavazásra terjeszette elő az ismertetett 2025. évi szakosztályonkénti tagdíjakat, 

amit 18 igen, 0 nem és 0 tartózkodás mellett elfogadott  Küldöttközgyűlés és az alábbi határozatot 

hozta: 

 

6/2025.(V.14.) számú  HASE Küldöttközgyűlési határozat 

 

A Honvéd Aurora Sportegyesület küldöttközgyűlése 18 igen, 0  nem és  0 tartózkodás mellett az 

alábbiak szerint határozta meg a 2025. évi tagdíjakat: Gyorstollaslabda Szakosztály: 5000.-Ft/fő/év, 

Katonafutók Szakosztály: 10.000.-Ft/fő/év, Kispályás labdarúgó Szakosztály: 14 000.- Ft/fő/év, 

Közelharc-kézitusa Szakosztály: 4000.- Ft/fő/év, Motorcsónak Szakosztály: 12 000.- Ft/fő/év, 

(nyugdíjas: 7000.- Ft/év), Tenisz Szakosztály: 12 000.- Ft/fő/év, Természetbarát Szakosztály: 3000.- 

Ft/fő/év, Tollaslabda Szakosztály: 7000.- Ft/fő/év, Túraevezős Szakosztály: 10 000.- Ft/fő/év, Sakk 

Szakosztály: 12. 000.-Ft/fő/év, Darts Szakosztály:12.000.-Ft/fő/év, Ütős Szakosztáky: 7000.-Ft/fő/év. 

 

7. napirendi pont 

 

Levezető elnök felkérte Farkas Lászlót, hogy  a 7. napirendi pontban terjessze elő a 2025.  évi 

szakmai- és pénzügyi tervet. Az elnök az előterjesztést egy prezentációban ismertette és elmondta, 

hogy 2025-ben 12 szakosztállyal fog működni az egyesület. Az új Ütős Szakosztály taglétszáma a 

legnagyobb az egyesületen belül. Tervezetten az Ütős Szakosztálynak lesz a legnagyobb mértékű 

tagdíj bevétele.  Az elnök elmondta, hogy Tagdíj, bevétel  3.600.000.-Ft-al van tervezve, majd 

kiemelte a főbb bevételi összeget Nevezési díj: 1.000.000.-Ft, Pályázatok (NEA, SOSZ, XIII. ker.) 

2.670.000.-Ft, Egyéb közhasznú bevétel: 1 300.000.-Ft, Szja 1%: 150.000.-Ft. Az éves bevétele 

8.720.000.-Ft. 

 

Az elnök a prezentáción keresztül bemutatta a kiadási oldalt, ami összesen: 10. 825. 000.-Ft, ami több 

mint a tervezett bevételek. A 2025. évi záró pénzeszköz várhatóan lecsökken 10.071.414.-Ft.  

 

Szakmai feladtok vonatkozásában Közhasznú tevékenység a Magyar Honvédség ellátási körébe 

tartozók és a tagság részére rendszeres, szervezett sportoltatási és versenyzési  feltétlek biztosítása. 

Kiemelet feladat  a tagság részére szakosztályokon belül biztosítható rendszeres sportolás, 

közösségépítés, versenyekre történő felkészülés. Folytatjuk a Budapest, helyőrség kispályás 

labdarúgó-bajnokság szervezését és Budapest főváros XIII. kerülettel való kapcsolat erősítését. A MH 

Stefánia Kulturális Központ részére vezetett túrák szervezünk. A Túraevezős Szakosztály a nyári 

időszakban nyílt hétvégéket szervez az MH állomány és családtagjai, valamint a tagség részére. 

Versenysport szakosztályokban (Gyorstollaslabda, darts, sakk) a hazai bajnokságban történő indulás és 



szereplés, továbbá darts és gyorstollaslabda sportágakban nemzetközi eredmény elérése külső 

támogatók bevonásával. HASE honlap korszerűsítése, frissítése és működtetése. 

Levezető elnök megköszönte a 2025. évi tervek előterjesztést, illetve bemutatását és  hozzászólása 

adott lehetőséget majd annak hiányában szavazásra terjeszette elő a 2025. pénzügyi és szakmai 

terveket, amit 18 igen, 0 nem és 0 tartózkodás mellett elfogadott  Küldöttközgyűlés és az alábbi 

határozatot hozta: 

 

7/2025.(V.14.) számú  HASE Küldöttközgyűlési határozat 

 

A Honvéd Aurora Sportegyesület küldöttközgyűlése 18 igen, 0  nem és  0 tartózkodás szavazattal 

akként határozott, hogy  elfogadja  a HASE 2025. évi költségvetési tervét és fő feladatait.  

 

8. napirendi pont 

 

Levezető elnök a 8. napirendi pontban kérte a Küldöttközgyűlés határozathozatalát a Magyar 

Pickleball Szövetségbe történő belépéshez. 

 

Felkérte Szent- Andrássy Márkot az Ütős Szakosztály szakosztályvezetőt, hogy terjessze elő a 

határozathozatal szükségességére vonatkozó javaslatát. A szakosztályvezető elmondta, hogy mivel a 

sportág versenyszerű művelésének elengedhetetlen feltéle a Magyar Pickleball Szövetségbe történő 

belépés, mert a szövetség adja ki a versenyengedélyeket és csak az alapján lehet részt vennei a bajnoki 

rendszerben. A szakosztály számára tehát elengedhetetlen, hogy belépjen a szövetségbe, ha 

versenyezni kíván az egyesület. 

 

Levezető elnök megköszönte a kiegészítést és  hozzászólása adott lehetőséget majd annak hiányában 

szavazásra terjeszette elő a HASE  Magyar Pickleball Szövetségbe történő belépés elhatározásását, 

amit 18 igen, 0 nem és 0 tartózkodás mellett elfogadott  Küldöttközgyűlés és az alábbi határozatot 

hozta: 

 

8/2025.(V.14.) számú  HASE Küldöttközgyűlési határozat 

 

A Honvéd Aurora Sportegyesület küldöttközgyűlése, az egyesület Alapaszabálya 5.§ 1.7. pont, f) 

bekezdésében foglalt kizárólagos hatáskörében  18 igen, 0  nem és  0 tartózkodás mellett akként 

határozott, hogy  a Honvéd Aurora Sportegyesület belép és kéri tagfelvételét a Magyar Pickleball 

Szövetségbe.  

 

9. napirendi pont,  Egyebek 

 

Marti György felkérte Farkas Lászlót, hogy  az egyebek napireni pontban az egyesületet érintő 

általános tájékoztatóra, melyben az elnök elmondta, hogy a HASE tagsága évek óta stagnál. Tavaly 

szeptemberben a jelenlegi Ütős Szakosztály tagja beléptek az egyesületbe, ezzel közel 100 fővel 

megnőtt az egyesület létszáma. A szakosztály komoly eredményket ért el a versenysportban és a 

jövőben is folytatni szeretné az eredményességi tevékenységet.  

 

A HASE 1971-ben a honvédelem érdekében került létrehozásra és Budapest fővárosban az egyik 

legnagyobb létszámú (több mint 1000 fős)  szabadidős sportegyesület volt. Mára lecsökent a tagok 

létszáma 320 főre és ezzel a  honvédelem érdekében végzett  tevékenysége is arányosan csökkant, de 

továbbra is kiemelt feladata a Magyar Honvédség részére biztosított sporttevékenység. 

 

Sajnos az MH aktív  állománya részére kevesebb sportszolgáltatást tud nyújtami az egyesület, mert 

korosodik tagság, akik régen hivatásos katonák voltak, ezért most úgy hívják már őket, hogy MH 

ellátási körébe tartozók. A másik, amiért kevesebb szolgáltatást tud nyújtani az egyesület, hogy a 

fővárosban az évtizedek alatt több új honvéd sportegyesület (HSE)  került létrehozásra, ezért ma több 

HSE is tuid sportszolgáltatást nyújtani a katonák részére. 

 



A Budapest helyőrség kispályás labdarúgó-bajnokság idén 40 éve működik a HASE szervezésében, 

igaz nem olyan létszámmal , mint évtizedekkel ezelőtt, de még mindig kiemelt szolgáltatásaink közé 

tartozik a labdarúgás. Baran János a Kispályás Labdarúgó Szakosztály elnökséének tagja 

hozzászólásban elmondta, hogy Ő maga 38 éve vesz részt a HASE Budapest helyőrség kispályás 

labdarúg-bajnokságában. Farkas László elnök gratulált Baran Jánosnak és megköszönte munkáját. 

 

Farkas László beszéde és a hozzászólás után megköszönte a küldöttek megjelenését, és Marti 

György berekesztette az ülést és egy szerény állofogadással egybekötött beszélgatésra hívta a 

megjelenteket. 

 

Kmf. 

     

…….……………………………………                     ……………….………………………… 

         Vismeg Katalin s.k.,               Marti György s.k., 

      jegyzőkönyv vezető      ügyvezető elnök 

 

 

 

A jegyzőkönyvet hitelesítő tanuk: 

1. Név: Lukács László s.k.     2. Név: Bajdik János s.k. 

 

    Cím: ……………………………………  Cím: ……………………………………... 

     

Szig. szám: …………………………….  Szig. szám: ………………………………. 

 

 

   Aláírás: …………………………………  Aláírás: ………………………………….. 

 

 

 

 

Készült: Egy példányban 

Egy példány: 5 számozott oldal 

Kapják: HASE irattár 


